
OHR pojasnjava svoju izjavu u
vezi  sa  Univerzitetima  u
Mostaru
Nakon okruglog stola odrzanog 17. oktobra 2000. godine na
kojem su sudjelovali studenti sa oba Univerziteta u Mostaru,
OHR  je  sa  zaljenjem  konstatirao  da  je  izjava  Visokog
predstavnika,  Wolfganga  Petritscha,  pogresno  shvacena  ili
pogresno predstavljena.

Da pojasnimo: Visoki predstavnik ne smatra da bi Hrvatima u
Bosni  i  Hercegovini  smjelo  biti  uskraceno  njihovo  ustavno
pravo da studiraju na svom jeziku, kao ni pravo na njihovu
kulturu.

Visoki predstavnik je jednostavno postavio pitanje da li grad
Mostar moze podnijeti dva javna univerziteta koja pohadja,
sveukupno,  manje  od  10,000  studenata,  a  koja  se  trenutno
nadmecu  za  ionako  oskudna  sredstva.  Izuzetno  je  tesko
finansirati prekomjerne objekte, fakultete, katedre i usluge
koje  ova  dva  Univerziteta  pruzaju.  Zbog  takvih  poteskoca
skolarine su visoke, premalo je kompjutera, biblioteke nemaju
dovoljan broj neophodnih knjiga, itd.

I upravo je Visoki predstavnik tom prilikom naglasio da je
potrebno objediniti sredstva za visoko obrazovanje u Mostaru.
Izrazio je nadu da ce saradnja medju danasnja dva Univerziteta
postati uobicajena praksa. Cilj je da se nivo oba Univerziteta
podigne na evropske akademske standarde, te da se osigura da
diplome budu priznate kao dokaz solidnog obrazovanja.
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